
 

 

O b e c n é     z a s t u p i t e ľ s t v o    v   K o z á r o v c i a ch 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
z 12. riadneho zasadnutia, 
konaného dňa 25.9.2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Zápisnica 

z 12. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 25.9.2017 

 

Bod  1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci  p. Ing. Jozef Majer, starosta obce otvoril  12. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal poslancov OZ, hlavného kontrolóra obce, občanov  a zamestnancov obce. Zároveň 
požiadal o vypnutie mobilných telefónov. 
Konštatoval, že na 12. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných  8 poslancov OZ, čo je 
nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, preto vyhlásil OZ za uznášania schopné.  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov: 8 
P. starosta za zapisovateľku určil p. Máriu Považanovú a za overovateľov zápisnice p. Zuzanu 
Poláčikovú a p. Bystríka Ižolda.  
Za členov návrhovej komisie p. Milana Záhorského, p. Mariána Valacha a p. Michala Benčata.  
Ospravedlnili sa: p. Zuzana Poláčiková – bude meškať. 

P. starosta navrhol bod 8 – Správa o plnení rozpočtu 1 – 8/2017 doplniť o rozpočtové 

opatrenie.  

Prítomní súhlasili. 

Pre rokovanie 12. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke.  Konštatoval, že  materiály boli poslancom zaslané. 
Spýtal sa, či má niekto z prítomných poslancov voči predloženému návrhu pozmeňujúce, 
alebo doplňujúce návrhy. Pripomienky nemal nikto. 
 
Za návrh programu s doplnením, zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu 
hlasovalo 8 poslancov. Konštatoval, že zapisovateľka, overovatelia zápisnice, návrhová 
komisia, návrh programu s doplnením 12. riadneho zasadnutia bol  všetkými prítomnými 
poslancami OZ schválený. 

 
  za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 

Bod  2        Kontrola plnenia uznesení OZ z 11. riadneho zasadnutia 

P. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia. Materiál 
tvorí prílohu č. 1. 



 

 

Poznamenal, že uznesenia boli splnené. 
 

P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a  vyzval prítomných k otázkam. 
Otázky neboli.  
 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z 11. riadneho zasadnutia OZ. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II.  

 

Bod  3        Správa o činnosti obecnej rady 

P. Milan Záhorský  predniesol správu o činnosti obecnej rady, správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 

 

Bod  4        Správa o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce na šk. r. 2017/2018 
 

P. starosta –  vyzval Mgr. Richarda Demiana – riaditeľa ZŠ s MŠ Kozárovce k predneseniu 
Správy o pripravenosti ŽŠ s MŠ Kozárovce na  šk. r. 2017/2018.  P. Richard Demian informoval 
prítomných o pedagogicko-organizačnom zabezpečení vzdelávacieho procesu. 
 
- riaditeľ ZŠ s MŠ: Mgr. Richard Demian 
- zást. riad. pre ZŠ: Mgr. Ivana Šustáková 
- zást. riad. pre MŠ: Mgr. Eva Báťová 
 
ZŠ bude mať v šk. roku 2017/2018 – 12 tried: 10 tried + 2 špeciálne triedy, 2 oddelenia ŠKD. 
 
P. riaditeľ uviedol triednych učiteľov v jednotlivých ročníkoch, počty žiakov ZŠ na I. a II. stupni. 
Uviedol personálne zmeny a pripravenosť ZŠ,  materiálno- technické zabezpečenie 
vzdelávacieho procesu, uviedol aj nedostatky, resp. čo v tomto šk. roku ešte plánujú... 
Čo sa týka správy a pripravenosti materskej školy uviedol pedagogických zamestnancov, 
nepedagogických zamestnancov, počet detí, rozdelenie tried a triednych učiteľov, krúžkovú 
činnosť, materiálno-technické a priestorové vybavenie ... Celý materiál tvorí prílohu č. 3. 
 
Počet prítomných poslancov 9. Prišla p. Zuzana Poláčiková. 
 
P. Demian poukázal na úpravy v škole, na zakúpený materiál do šk. jedálne, opravu stropu ... 
P. Demian poďakoval p. starostovi za poskytnutú pomoc pre ZŠ s MŠ. 
  
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a  vyzval k otázkam. 
P. Erik Šusták – p. upratovačka v MŠ je sama, má toho veľa. Nemôže mať nejakú posilu? 
P. Richard Demian – dal som p. zástupkyni vypracovať podklady, koľko m² jej prislúcha          
na upratovanie. Keď budem mať kompletné podklady, uvidíme. 
P. starosta – nevyužívajú sa všetky triedy rovnako. 



 

 

P. starosta – pokiaľ to bude vychádzať na ďalšiu pracovníčku, budúci rok musíme v rozpočte 
vyčleniť viac peňazí pre materskú školu. 
P. Martina Holečková – aká je perspektíva naplnenia štvrtej triedy? 
P. Richard Demian – sme tak na hranici. Keď sa postaví bytovka, predpokladám, že počet       
sa zvýši. 
P. Martina Holečková – obedy z jedálne, čo sa rozvážajú, ako sme na tom? Jedla som jeden 
obed, rajčinovú polievku. Bola to zafarbená ocukrovená voda. 
P. starosta – ľudia sa odhlasujú, lebo prišli nové  prísnejšie nariadenia ku kvalite, napr. menej 
soliť a pod. ... 
P. Martina Holečková – nebola to otázka dochucovania. 
P. Ivana Švoliková – mali sme nové jedlá, napr. tofu a chutilo deťom. Marcelka je v tomto 
prísna. Chodia kontroly z hygieny. 
P. starosta – treba tomu venovať pozornosť, je potrebné sledovať, či sa nevracajú porcie, 
treba kontrolovať, či neklesá počet stravníkov. Je potrebné, nech to stravovacia komisia 
monitoruje. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o pripravenosti ZŠ s MŠ Kozárovce na šk. r. 2017/2018. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV. 

 

Bod  5        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb 

P. starosta vyzval p. Milana Záhorského, predsedu finančnej komisie k predneseniu Správy 
o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. Tvorí prílohu č. 4.                                             
P. starosta poďakoval za prednesenie správy a vyzval prítomných k otázkam.  
 
P. Michal Benčat – ako to dopadlo s tou zmluvou? 
P. starosta – PMA má prerušené územné konanie a má lehotu na doručenie chýbajúcich 
náležitostí. 

 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej obchodu a služieb. 

K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 

Bod  6        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí  
a zdravotníctva 

 
P. Ivana Švoliková, predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá tvorí 
prílohu č. 5.  
P. starosta poďakoval p. Švolikovej za prednesenie správy a dal priestor na otázky.  
 
P. Monika Nemčeková – kto zapáli štvrtú sviečku na adventnom  venci? 
P. Erik Šusták – 15.10.2017 – p. Holečka –kniha. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 

 



 

 

 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 

Bod  7        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného   
poriadku a životného prostredia 

 
P. Marián Majer, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí prílohu 
č. 6.  
P. starosta  vyzval k otázkam. 
 
P. Jolana Kabátová – kedy sa bude robiť kanalizácia na našej ulici? 
P. starosta – vaša ulica sa musí pripojiť na vetvu C pri škole. Najprv musí byť hotová vetva C0 
pripojenie na ČOV. 
P. Kabátová – kde je čistička? 
P. starosta – pri železničnej stanici smerom do kameňolomu. 
V prvom rade ide o to, že my sme dostali dotáciu z environmentálneho fondu. Tú musíme 
vyčerpať do konca novembra.  Jediná vetva, ktorá sa dala za to urobiť je zadná ulica, vetva C1 
ktorá sa stavia. Vetva je vlastne hotová, zajtra začnú s úpravami komunikácie. Následne 
musíme vybudovať vetvu od transformátora po čističku a potom pokračovať ďalej. Dnes sa 
budeme zaoberať tým, že sú ďalšie zdroje dotácie o ktoré budeme žiadať, aby sme mohli 
pokračovať a vybudovať ďalšie cca 3 km. A k tej zmene – chceli sme ísť naozaj tou vetvou, čo 
ešte platilo v lete, čo platilo donedávna, vetvou C čo najbližšie ku škole. Harmonogram a 
poradie sme prispôsobili tomu, aby sme neprišli o peniaze z dotácie. Takže sme začali tam, 
kde sme dotáciu mohli čerpať a budeme pokračovať po kolaudácii vetiev C1, C0 a časti C 
ďalej. Toto nastavenie poradia bola nevyhnutnosť, aby sme zachránili dotáciu. 
P. Kabátová – takže tento rok to nebude, možno ani na rok nie ... 
P. starosta – na budúci rok to nevidím ako problém, následne bude pokračovať Vaša ulica. 
Teraz sa zaoberáme tým, že ideme žiadať na ďalšie cca 3 km dotáciu. 
P. Kabátová – či na budúci rok niečo z toho bude a či sú to len sľuby? 
P. Martina Holečková – vy si myslíte, že my by sme tú kanalizáciu nechceli? Má to určitý 
postup, určité technické riešenia, tak musíme byť všetci trpezliví. Nemôžete povedať, že sa tu 
nič nerobí. Vidíte, že sa pohlo s kanalizáciou, bude sa pokračovať. Musíme byť trpezliví. 
P. Kabátová – u nás ani chodník nie je, čo je už asi na každej ulici a tam keď idú tie traktory 
a vozia to blato, nebývate tam, tak neviete. 
P. Martina Holečková – ale snaha je riešiť kanalizáciu. To musíte uznať. 
P. starosta – opakujem, nemohli sme ísť od transformátora ku škole teda vetvou C, pretože  
by sme prišli o 100 000€. To znamená, aby sme to zachránili, urobili sme tú ulicu, ktorá sa 
dala urobiť. Teraz musíme urobiť vetvu, aby sme ju pripojili na čističku. A začneme aj s Vašou 
vetvou, aby sme prešli cestu. Potom to musíme skolaudovať, aby sa ľudia mohli pripájať. 
Dovtedy dúfam, že bude rozhodnuté o žiadosti o ktorej sa budeme zaoberať v bode 10. 
Budeme vedieť, či nám ministerstvo vyčlení ďalšiu dotáciu, ďalšie peniaze aby sme 
pokračovali tak, ako máme naplánované. Teda hneď ku škole a ak nie, tak to budeme robiť  
vo vlastnej réžii. Ak bude priaznivá zima, nie je problém, aby sme pokračovali aj v zime. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného  
poriadku a životného prostredia. 

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 



 

 

 
 
Bod  8        Správa o plnení rozpočtu 1 – 8/2017 a rozpočtové opatrenie 
 
P. Milan Záhorský  - predniesol Správu o plnení rozpočtu 1 – 8/2017 a  rozpočtové opatrenie.  
Prešiel jednotlivými položkami a uviedol, kde boli zmeny. Materiál tvorí prílohu č. 7.  
 
P. starosta – v správe z finančnej komisie ste počuli, že sa zaoberala s použitím rezervného 
fondu. Tam bude samostatné hlasovanie. Dávam priestor na otázky, alebo pripomienky. 
 
P. Zuzana Poláčiková – suma 3 562,00, bod 09.6.0.1 – vedľajšie služby poskytované v rámci 
predprimárneho vzdelávania. Je uvedené 2x. V 09.6.0.1 a aj v 09.6.0.3. 
P. Zuzana Poláčiková – nesedí suma. 
P. starosta – cez prestávku to v notebooku preverím. 
 
P. starosta –  Použitie rezervného fondu 
 

- Stavebné úpravy ZŠ s MŠ s rozšírením priestorov MŠ – 3 296,82 € 

- Zníženie energetickej náročnosti verej. Budov – 6 000,- € 

- Dostavba kanalizácie – 113 222,18 € 

- Kamerový systém – 3 861,- € 

- Kúpa elektrickej pece do školskej jedálne – 2 659,99 € 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie použitia rezervného fondu. 
 
 za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
P. Martina Holečková – autobusy – futbalové tímy, nevieme riešiť? 
P. starosta –  vysvetlil. Naša škola nie je spádová škola ... 
 
P. starosta – skontroloval som, je tam len presun, v jednom riadku sa 3 562,00 vydalo s 
plusom, v druhom sa vzalo s mínusom. Na celkový rozpočet to nemá vplyv. Prerátal som to, 
môže to byť schválené tak, ako to čítal p. Záhorský. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia.  
 
 za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 
 



 

 

Bod  9        Prerokovanie návrhu Dodatku č. 1 k VZN č. 4/2016 o škole 
a školských zariadeniach v obci Kozárovce 

 
P. starosta  - pre ZŠ s MŠ je potrebné schváliť dodatok k VZN č. 4/2016 o škole a školských 
zariadeniach v obci Kozárovce. Prenáša sa do  VZN čo bolo v minulosti schválené obecným 
zastupiteľstvom , na základe žiadosti zo školy. Materiál Vám bol zaslaný, tvorí prílohu č. 8. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie  Dodatku k VZN č. 4/2016 o škole a školských 
zariadeniach v obci Kozárovce. 
 
  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 
 

Bod  10        Prerokovanie  podania projektu na rozšírenie kanalizačnej siete. 

P. starosta – je to bod, ktorým sa posúval termín zastupiteľstva na dnešný deň. Je vyhlásená 
výzva na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zlepšenie zásobovania 
pitnou vodou, čistenie odpadových vôd, kanalizácie, kód výzvy: IOROP-PO4-SC421-2017-19. 
V rámci tohto projektu sa chceme uchádzať o dotáciu na sumu takmer milión Eur, za ktoré by 
sme mali postaviť približne 3km a 53m kanalizácie. Gravitačná kanalizácia je 3 053m ( 2 649m 
a 404m ), 168m tlaková kanalizácia, dve čerpacie stanice vrátane elektrických prípojok 
a technológií. Rozpočtová hodnota je 997 352,23 EUR bez DPH, s DPH je 1 196 822,68 EUR. 
Predpokladáme, že suma po verejnom obstarávaní bude nižšia. 
- dá sa žiadať 425€/m 
- sme približne na 300€/m bez DPH 
- termín podania sa posunul na  26.10.2017, potrebujeme schváliť uznesenie, dovtedy žiadne 
zasadnutie OZ nepredpokladáme 
 
P. Martina Holečková – toto je nad rámec toho, čo chceme žiadať na tú druhú časť ? 
P. starosta – nie, toto je výzva IROP. V minulosti som informoval, že Obec Kozárovce nebola 
zaradená medzi oprávnených žiadateľov na budovanie kanalizácie iba na rekonštrukciu. 
Pripomienkoval som to. Zoznam bol upravený. Teraz sme oprávnení žiadatelia aj na 
budovanie.  Malo sa to pôvodne podávať zajtra. Posunuli do 26.10.2017. Predpokladám, že 
niekedy ku koncu roka by sme mali vedieť, či sme dostali peniaze. 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

•             predloženie ŽoNFP za účelom realizáciu projektu „Kozárovce – rozšírenie kanalizačnej siete“ 

realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zlepšenie 

zásobovania pitnou vodou, čistenie odpadových vôd, kanalizácia, kód výzvy IROP-PO4-SC421-2017-19, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce Kozárovce a platným programom rozvoja 

obce Kozárovce; 

•             zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 



 

 

•             zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 

rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci , t. j. minimálne vo výške 60.000,- a sumy DPH 20% vo výške 200.000,-; 

•             zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 

Bod  11       Prerokovanie zámennej zmluvy 
                     

P. starosta – obrátil sa na nás p. Šusták, dal si zamerať pozemok a zistil, že prednú záhradku 
má na obecnom. Koľko nám zasahuje do obecného, toľko nám vypustí vzadu a my si rozšírime 
cintorín. K tomuto dal spracovať príslušné geometrické plány. My sme dali spracovať znalecký 
posudok. Vychádza to, že sa bude zamieňať 113m². Hodnota pozemkov je 415€. Zhruba 
4€/m². Je pripravený návrh zámennej zmluvy. Cez prestávku p. poslankyňa Holečková urobila 
opravy, lebo si tam všimla chybu v návrhu. P. Šusták by platil náklady spojené s katastrálnym 
konaním. Do jeho vlastníctva by prešla predzáhradka ktorú užíva a my by sme si rozšírili 
plochu cintorína. Materiál tvorí prílohu č. 9. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

a) zámenu pozemkov podľa geometrického plánu č. 80/2017 a podľa geometrického plánu 
86/2017 vyhotovených Ing. Deziderom Duchoňom. 
 
b) zámennú zmluvu medzi Obcou Kozárovce a p. Mikulášom Šustákom. 
 
  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

Bod  12       Prerokovanie nájomnej zmluvy a žiadosti o ukončenie nájmu 
                     

P. Milan Záhorský – materiál ste obdržali. P. Silvia Teleková nám zaslala žiadosť o ukončenie 
nájomnej zmluvy. Obec jej prenajíma priestor – bývala predajňa p. Podseník. Má tam 
kaderníctvo. Nový záujemca p. Kováč nám zaslal žiadosť o prenájom tohto priestoru. Priestor 
by chcel využívať ako kaderníctvo. Nájom, priestory zostávajú tie isté. Je to na dobu neurčitú. 
Materiál tvorí prílohu č. 10. 
 
P. Michal Benčat – prečo na dobu neurčitú? 
P. starosta – bude sa sťahovať do nových priestorov, chce robiť ďalej, ale nie je jasné kedy 
presne sťahovanie prebehne. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 



 

 

Ukončenie nájomnej zmluvy s nájomcom – Silvia Teleková a schvaľuje nájomnú zmluvu 

s nájomcom – Andrej Kováč. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 

Bod  13        Prerokovanie textu kroniky obce za rok 2015 
 

P. starosta  -  prosím predsedníčku kultúrnej komisie a zároveň kronikárku p. Ivanu Švolikovú, 
aby predložila text kroniky obce za r. 2015. V marci sme sa touto kronikou zaoberali a vtedy 
sa schválilo, že do 15.4.2017 sa majú zaslať pripomienky k textu kroniky, tie sa majú 
zapracovať a predložiť na ďalšie rokovanie OZ. 
 
P. Ivana Švoliková – k 15.4.2017 žiadna pripomienka k textu kroniky neprišla. Zapracovala 
som tam pripomienky od p. Milana Záhorského, od p. Moniky Nemčekovej. Poopravovala 
som ešte nejaké drobnosti. Vyzvala som aj p. Závalca – 2x, doteraz nič. Z mojej strany je 
hotová. Aj kronika na r. 2016 je na 90 až 95% hotová. Chýba mi tam pár vecí. Nový predseda 
včelárov je p. Dávid Hudec. Od neho potrebujem ešte nejaké informácie. Potrebujem tam 
upresniť DHZ. Musím pochváliť všetky FS, všetci mi do štyroch dní poslali aktuálnych členov 
za r. 2016. PD – tiež mi poslali. Ešte od vinohradníkov potrebujem počet členov za r. 2016. 
 
P. starosta – treba zaslať pripomienky. Do tlače budeme dávať naraz r. 2015 a 2016 – keď sa 
schváli. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Text kroniky obce za rok 2015. 
 
  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 

Bod  14       Interpelácie 
 

P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky.  Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 

 
Bod  15       Rôzne 
 

 Ponuka na predaj rodinného domu 
  

P. starosta –  Ing. Jozef Polc nám zaslal ponuku na predaj rodinného domu súp. č. 673 
s príslušenstvom a priľahlým pozemkom. Materiál tvorí prílohu č. 11. Očakávaná predajná 
cena je 25 až 30 tisíc Eur. Boli sme na obhliadke aj so  zástupcom. Dom nie je vhodný na 



 

 

bývanie. Ponúkali nám, že by sa tam mohol robiť obecný skanzen. Zaoberali sme sa aj na OR. 
Na tento spôsob je to nepoužiteľné. Niečo podobné vzniká aktivitou študenta a zberateľa 
v hornom konci ( Dávid Hudec ). Pre nás to malo taký význam,  že je vyhlásená výzva na 
zberné dvory. Čiže zriadiť zberný dvor a cena, ktorou by sme sa boli ochotní zaoberať je max. 
15 000€. Dostal som však vhodnejšiu ponuku na zberný dvor. Nie sú tam žiadne stavby.          
Je v časti, ako je naša čistička. 
 
P. Martina Holečková – druhé miesto máme kde? 
P. starosta – v záhrade p. Nováka, presne oproti čističke, potom tam máme náš pozemok. 
Šírka by bola vyše 20m. 
 
OZ – ponuku od Ing. Jozefa Polca berie na vedomie.  

 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI.  
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

O kúpu nehnuteľnosti od Ing. Jozefa Polca za očakávanú predajnú cenu nemá obec Kozárovce 
záujem. 
 
  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 

 Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku 
 
P. starosta –  bola nám doručená žiadosť od p. Krupovej Aleny. Žiada o odkúpenie obecného 
pozemku, parc. č. 612/9 o výmere 418m². Dôvodom odkúpenia je, že si chce rozšíriť pozemok 
pri rodinnom dome. Uvedeným sme sa zaoberali aj na OR. Predaj sme neodporučili. 
Momentálne pozemok má v prenájme p. Kapsa. Podľa posledných zmien a doplnkov 
územného plánu by tam mohla byť ulica. Bola by to spojka od zamýšľanej ulice na ulicu         
ku kostolu. Tento pozemok Obec nebude predávať. Materiál tvorí prílohu č. 12. 
Priestor na otázky a pripomienky: 
 
P. Erik Šusták – načo sme to ponúkali na predaj Kapsovým, potom sme im to dali                     
do prenájmu. 
P. Martina Holečková – z princípu by som im to predala ( susedský spor ). 
P. Milan Záhorský – bavíme sa do budúcna. Neznamená to, že to bude za 2-3 roky. Keď          
to predáme, už tam ulica nebude. 
P. starosta – nepredával by som, nič významné nám to neprinesie do rozpočtu. Keď sa 
pripravovala nájomná zmluva, neboli ešte známe zmeny a doplnky územného plánu              
do aktuálnej podoby. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Predaj obecného pozemku p. Alene Krupovej. 
 



 

 

  za: 2                   proti: 4               zdržalo sa: 3 
za predaj pozemku: p. Martina Holečková, p. Erik Šusták 
proti predaju pozemku: p. Michal Benčat, p. Ivana Švoliková, p. Zuzana Polačiková, p. Marián 
Valach 
zdržali sa: p. Marián Majer, p. Bystrík Ižold, p. Milan Záhorský 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 

 Žiadosť o vyradenie kníh a skriniek z evidencie 
 
P. starosta –  ZŠ s MŠ nám zaslali žiadosť o vyradenie kníh a skriniek z evidencie. Materiál Vám 
bol zaslaný. Tvorí prílohu č. 13. 
Počet poslancov -8. Neprítomný p. Marián Valach. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Žiadosť o vyradenie kníh a skriniek z evidencie ZŠ s MŠ Kozárovce. 
 
  za: 8                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 

 Prerokovanie zmeny termínu zasadnutia OZ 
 

P. starosta –  dnešný termín zasadnutia OZ sme presúvali zo štvrtka 28.9.2017 na pondelok 
25.9.2017. Účasť je 100% . 
Počet poslancov – 9. P. Marián Valach sa vrátil. 
Je potrebné schváliť túto zmenu. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Zmenu termínu 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva  a to z. 28.9.2017 na deň 25.9.2017. 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 

 Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie 
 

P. starosta – spevácka skupina Lipka v zastúpení p. Silviou Benčaťovou žiadajú dotáciu           
na zakúpenie folklórnych topánok. Žiadajú 300,00€. Príloha č. 14 
Prosím o stanovisko kultúrnej komisie. 
P. Ivana Švoliková – komisia schvaľuje v plnej výške – 300,00€ 
P. Milan Záhorský – aké množstvo? 
P. starosta – to tam nešpecifikujú. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach schvaľuje: 

Výšku dotácie 300,00€ na nákup folklórnych topánok pre spevácku skupinu Lipka. 



 

 

  za: 9                   proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI. 
 

 Prehľad hospodárenia v Espresso café 

P. starosta – mali sme uznesenie, že v mesiaci september sa predloží prehľad hospodárenia. 
Tabuľku máte pred sebou. Je tam rozpis nákladov a hosp. výsledok za 8 mesiacov. 
V mesiacoch 1 -4, bola cukráreň v strate, v mesiacoch 5 -8, v zisku. Za osem mesiacov celkový 
prebytok 1011,83€. Bolo to spravené, lebo sa rozhodovalo, čo s prevádzkou ďalej. Nechám na 
zváženie, či pokračovať ďalej, alebo nie. Nechal by som čas do decembrového OZ. Je tu aj 
možnosť prenajať. Otázka je, ak to niekto zoberie do prenájmu, čo bude predávať ... Keby sa 
to dostalo do straty, nemáme o čom uvažovať. Oslovili ma aj na prenájom potravín. Je tam 
celkom zaujímavý zámer, čo ešte v obci nie je. Ja osobne nechcem, aby tu vznikla ďalšia 
krčma, predaj alkoholu... Ak si cukráreň podržíme, je ako tak v zisku, je to podľa mňa lepšie, 
máme to pod kontrolou. 
P. Martina Holečková – tiež to vieme prenajať s podmienkami.  
P. starosta – môžeme mať také uznesenie, že sa pripravia podmienky súťaže, nechávam 
rozhodnutie na Vás. Viem, čo to všetko obnáša, nemá kto robiť, je tam kopa starostí ... 
P. Martina Holečková – ja by som to skúsila dať do ponuky, či sa vôbec niekto nájde. 
P. starosta – majú záujem o prenájom, to viem. Sporadicky sa niekto informuje. 
P. Martina Holečková – dať podmienky, keď sa bude narušovať pokoj, je to dôvod, aby sme 
vypovedali zmluvu s mesačnou výpovednou lehotou. 
P. starosta – môžeme sa dohodnúť, že do decembra sa pripravia súťažné podmienky. 
P. Michal Benčat – mali by sme nechať. Ak by sa prenajalo, tak len na takýto účel. 
P. starosta – ono to bolo v zisku, keď sme mali zamestnané predavačky cez úrad práce, ale 
keď narátame celkovú cenu práce tie náklady sú vysoké. 
P. Martina Holečková – nejakú poriadnu pizzériu. 
P. starosta – máme priestor v DK, reštauračnú sálu sme inzerovali aspoň dva roky. Záujem bol 
minimálny. Treba si uvedomiť, že pri komerčnom využití Domu kultúry už nedostaneme 
dotáciu na zatepelnie. 
 
P. starosta dal hlasovať za: 

OZ schvaľuje vziať informácie o hospodárení Espresso café na vedomie,  riešiť ďalšiu 

prevádzku Espresso café na decembrovom zasadnutí. 

  za: 9                  proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 
P. starosta  
- žiadali sme z envirofondu na zateplenie DK, ešte bude výzva na verejné budovy,                      
- dostali sme na zateplenie obecného úradu, tam už nevychádza, 
- čo sa týka DK – zatiaľ neriešime, 
- informoval som Vás o pozemku p. Nováka, 
- informoval som Vás o možnosti prenájmu budovy potravín DUO, zatiaľ mi to nebolo podané 
písomne, ak záujemca žiadosť podá, budem Vás informovať, 



 

 

-  čo sa týka PFO prenájom – máme záujem, jeden záujemca na prenájom kancelárie, druhý  
ako obchodný priestor, do decembra posúdia a vyjadria sa, takže by to fungovalo v režime 
ako doteraz, nie ako celok, 
- Západoslovenský zväz, resp. slovenský futbalový zväz pridelil dotáciu našim futbalistom. 
Žiadalo sa to na umelý trávnik, prebiehajú ohľadom toho ešte metodické školenia úspešných 
žiadateľov, dotácia je už schválená. 
P. Marián Valach – ide o to, aký umelý trávnik. Jeden tam už je. 
P. starosta – na tento, umelý trávnik sa spláca. 
 
 
P. Marián Valach – v DK som robil dozor, zateká nám tam. 
 
P. Martina Holečková – minule sme riešili psov, zber exkrementov, mali by sme riešiť aj kone. 
Vo VZN o údržbe verejného priestranstva, nemáme tam sankcie. Mohli by sme dodatkom 
k VZN špeciálne na kone? 
 
P. starosta dal hlasovať:  

OZ schvaľuje – spracovať dodatok k VZN o Verejnom poriadku doplniť o časť - pokuty 

a prejednať na decembrovom OZ. 

  za: 9                  proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 
P. Martina Holečková – internet sa bude riešiť v Kozárovciach? 
P. starosta – momentálne sme zakopali kábel, ktorí patrí slovenským telekomunikáciám, resp. 
T- COMU, tam, kde robíme kanalizáciu. Dodali si materiál, my sme vybavili pripokládku. 
A podľa toho čo viem, mal by sa zakopať v celej obci a mali by to robiť ešte tento a budúci 
rok. Momentálne je tu okrem wifi aj O2 s  rýchlym internetom, ktorý funguje korektne. 
P. Martina Holečková – u nás nefunguje nič. 
P. starosta – v predajni O2 v Leviciach Ti vysvetlia. 
P. starosta – na O2 sa posledná pripájala lekáreň, funguje u nich aj Obecný úrad. 
 
P. Martina Holečková – mám návrh, že či nezvažujeme takú akoby elektronickú komunikáciu 
s občanmi. V takom zmysle, ako vyzbieranie e-mailových adries a to, čo máme v oznamoch, 
posielať na e-mailové adresy občanov a všetky informácie, čo sa deje v obci posielať 
hromadne e-mailom. 
 

- zverejňujeme na stránke 
 
P. Martina Holečková – ale Ty chodíš každý deň na stránku? Tam nemáš každodenné oznamy. 
Toto funguje v niektorých samosprávach. Napr. teraz čo bolo vystúpenie srbských detí – 
rozhlas hrá o štvrtej a mnohí ho ani nepočujú. Časom tak, či tak dospejeme ku tomu kroku, že 
tá elektronizácia príde. 
P. starosta – moja odpoveď je nie, mám skúsenosti. Zamestnať 2-3ľudí, efektívnosť nulová. 
P. Marián Valach – rozhlas nepočuť. To je fakt. Na hlavnej ulici určite nie. 



 

 

P. starosta – máme problém zabezpečiť technika, to čo musíme. To je bežná prax. Toto čo 
chcete, je robota pre dvoch ľudí. Pozrite si rozpočet, výdavky verejnej správy. Je to síce 
pekné, nemáme na to. 
P. Martina Holečková – nemyslím, že tam treba dávať kto prišiel čo predávať, ale také 
dlhodobejšie, napr. odstávka elektriny ... v DK bude ... 
 

- to sa dáva na stránku obce 
 
P. Martina Holečková – bol to taký návrh. 
P. Marián Valach – myslím si, že je ešte skoro o tom rozhodnúť. 
 

- kto si nevie otvoriť webstránku obce, nebude si vedieť otvoriť ani toto 
 
P. starosta dal hlasovať:  

OZ schvaľuje : Dať preveriť technikovi možnosti, aké má naša webstránka a poskytovateľ 

a pokiaľ umožňuje rozposielanie hromadných e-mailov na základe priloženého obsahu 

vyzbierať databázu adries, ktorí majú záujem a takúto databázu vytvoriť. 

  za: 5                  proti: 0               zdržalo sa: 4 
zdržali sa: p. Milan Záhorský,  p. Ivana Švoliková, p. Erik Šusták, p. Marián Majer. 
 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 
P. Zuzana Polačiková – dostala som otázku, či by bolo možné v prípade majetkovoprávnych 
vysporiadaní, či je možné uverejňovať to napr. na výveske? 
 

- nie, ochrana osobných údajov 
 

Bod  16       Diskusia 

 
P. starosta – výstavba bytov – budeme riešiť na decembrovom OZ. 
 
P. Bystrík Ižold – kontajnery – čo sú plasty, sklo, papier, berú raz v mesiaci? Niekedy keď 
zoberú, na druhý deň sú plné. 
P. starosta – áno, keď je veľa, berieme aj my. Budeme riešiť obstarávanie na komunálny 
odpad, dúfam, že nový poskytovateľ bude lepší aj na separovaný zber. Ten platí OZV Envi 
pack. 
P. Martina Holečková – nemôžeme posunúť niekde tie charitatív. kontajnery čo sú pri vstupe 
do dediny, lebo Rómovia chodia vyberať. Vchádzame do obce a tam je kopa šatstva... 
P. starosta – už sme vymysleli. Dostali sme darom pozemok od p. Valentínyovej. Autobusová 
zastávka stojí na betónovej platni. Keď posunieme autobus. zastávku na hranu betónovej 
platne, smerom do dediny, vedľa tej zastávky nám tie kontajnery vojdu. Budú stáť na 
obecnom a navyše pod kamerami. 
 
P. starosta – vykrádanie kontajnerov môže byť posudzované ako trestný čin, alebo priestupok. 
 



 

 

P. Marián Majer – pred Ištvánovým domom – kanalizačná šachta je nízka, na šachtu treba dať 
prstenec do výšky terénu. 
 
P starosta – máme tu ešte jedno uznesenie ku kanalizácii, ktoré bolo nepresné – vysvetlil. 
 
 
P. starosta dal hlasovať:  

Obecné zastupiteľstvo v Kozárovciach 
Ruší 
Uznesenie 11/XVIII z 11. riadneho zasadnutia OZ z 28.6.2017. 
Nahrádza ho uznesením: 
 
V záujme efektívnosti, hospodárnosti a účelnosti vynaložených prostriedkov obstarať materiál 

a prenájom strojov na výstavbu časti vetvy „C“  a vetvy „C0“ prostredníctvom prieskumu a 

práce vykonať vo vlastnej réžii.  
  za: 9                  proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV.  
 
P. Milan Záhorský – poškodzovanie verejnej zelene a konkrétne na hlavnej ceste pri                 
p. Kataríne Vajdovej 
 
P. starosta – vyriešime upozornením na parkovanie. 

 

Bod  19       Záver 

Predsedajúci Ing. Jozef Majer, starosta obce záverom poďakoval prítomným za účasť na 
rokovaní OZ  a ukončil 12. riadne zasadnutie OZ. 
 
 
 
  

                                                                                                      Ing. Jozef Majer 
                                                                                                        starosta obce 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:            p.  Zuzana Poláčiková 
 
                                                      p. Bystrík Ižold 
 
Zapisovateľka                             p. Mária Považanová 
 
 

 


